
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ασκήσεις 

 

1. Να κλίνετε το ρήμα κρατάω-ώ στον Ενεστώτα και τον Παρατατικό, και 

στους δύο τύπους. 

 

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ 

    

    

    

    

 Τα ρήματα με κατάληξη -άω, -ω ανήκουν στη β' συζυγία και έχουν δύο τύπους στον 

Ενεστώτα και στον Παρατατικό. 

 

ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ 

ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ 

αγαπάω αγαπώ αγαπούσα αγάπαγα 

αγαπάς αγαπούσες αγάπαγες 

αγαπάει αγαπά αγαπούσε αγάπαγε 

αγαπάμε αγαπούμε αγαπούσαμε αγαπάγαμε 

αγαπάτε αγαπούσατε αγαπάγατε 

αγαπάν(ε) αγαπούν αγαπούσαν 
αγάπαγαν/ 

αγαπάγανε 

 

 

 



    

    
 

 

2. Συμπληρώστε τα κενά με το ρήμα της παρένθεσης στον κατάλληλο τύπο. 

 

 Το καναρίνι μας χθες .......................... (κελαηδάω/ώ) χαρούμενα. 

 Εμείς στις 13:30 .......................... (σχολάω/ώ) από το σχολείο και 

.......................... (γυρνάω) στα σπίτια μας. 

 Τα νερά από τις πηγές .......................... (κυλάω/ώ) στις χαράδρες 

και τα βράχια και στη συνέχεια σχηματίζουν τα ποτάμια. 

 Χτες οι γονείς ..........................  (περπατάω/ώ) δύο ώρες πάνω στο 

βουνό. 

 Η γάτα μας, κάθε φορά που την ενοχλώ, με ..........................      

(γρατζουνάω/ώ). 

 Πέρσι κάθε απόγευμα εσείς .......................... (περνάω/ώ) από την 

παιδική χαρά. 

 Εσύ χτες .......................... (κολυμπάω/ώ) πολύ γρήγορα. 
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